
Katarzyna Szajowska Jarosław, dnia 30.01.2025r. 

Radna Miasta Jarosławiu 

Szanowny Pan 

Marcin Nazarewicz 

Burmistrz Miasta Jarosławia 

Interpelacja 3/2025 

w sprawie zamontowania ławek na przystankach autobusowych. 

W związku z licznymi prośbami mieszkańców proszę o zamontowanie ławek na 

przystankach autobusowych przy ulicy Rybackiej i Flisackiej. Z informacji, które posiadam 

z komunikacji publicznej w tym rejonie korzysta wiele osób starszych, w tym osób 
z niepełnosprawnością oraz matki z dziećmi. Uprzejmie proszę o podjęcie stosownych działań. 

Z. poyjażaniem 

Do wiadomości: 

1). Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Pan Piotr Kozak. 




